
خبر و مصاحبه

ویسی به لیگ یک رفت
عبدالله ویســـی ســـرمربی ســـابق صنعت نفت آبادان و 
فولاد خوزســـتان بـــه پالایش نفت بندرعباس پیوســـت 
و در فصـــل جدیـــد روی نیمکـــت ایـــن تیـــم لیگ یکی 
می نشـــیند. او ســـابقه حضور در تیم های فولاد، صبای 
قـــم، پیـــکان، اســـتقلال خوزســـتان، ســـپاهان، نفت 
مســـجد ســـلیمان، شـــاهین بوشـــهر، خیبر خرم آباد و 
صنعـــت نفـــت آبـــادان را در کارنامه خود دارد. ویســـی 
تجربه قهرمانی لیگ برتر با تیم اســـتقلال   خوزستان در 
ســـال95-  ۱۳۹۴ را هم در افتخـــارات خود دارد. پالایش 
نفـــت بندرعبـــاس با خریـــد اســـتقلال ملاثانـــی جواز 

حضـــور در لیگ یک را کســـب کرده اســـت.

 

گله مندی  طالقانی  از کم لطفی 
فدراسیون فوتبال

رئیس هیأت فوتبال خوزســـتان معتقد اســـت در حق 
داوران خوزســـتانی برای قضاوت در لیگ برتر کم لطفی 
شـــده اســـت. عبدالکاظم طالقانـــی می گویـــد: »برای 
لیـــگ برتـــر و لیگ یـــک بـــه ترتیـــب ۸ و ۱۲ داور معرفی 
کردیم کـــه برای لیگ برتـــر تنها یک داور ذخیره و ســـه 
کمـــک داور دعوت به کار شـــدند و بـــرای لیگ یک هم 
تاکنـــون داوری اعلام نشـــده اســـت. در همین راســـتا 
فدراســـیون باید تجدیدنظـــر کند و اگر ســـهمیه بندی 
و حتی بر اســـاس شایســـتگی باشـــد، حق مـــا بیش از 
این اســـت. اگـــر این روند ادامـــه پیدا کنـــد از حضور در 
داوری فوتبال برای مســـابقات انصـــراف می دهیم. باید 
وضعیت داوری در کل کشـــور درســـت شود و نباید قشر 
مهم داوری نادیده گرفته شـــود.« او با اشاره به میزبانی 
استقلال خوزستان در ورزشـــگاه شهدای فولاد این طور 
می گوید: »باشـــگاه فولاد در ابتدا نمی پذیرفت که آقای 
تاج و اســـتانداری خوزســـتان به این قضیه ورود کردند. 
ورزشـــگاه فولاد از امکانات اســـتان اســـت و مســـئولان 
باشـــگاه نمی تواننـــد بگوینـــد که ما خصوصی هســـتیم 
و ایـــن امکانـــات را در اختیـــار کســـی قـــرار نمی دهیم. 
نباید بخشـــی نگاه شـــود و باشـــگاه ها باید با هم تعامل 

باشند.« داشته 

جعفری: تساوی مقابل قهرمان 
لیگ بد نبود

پارســـا جعفری بازیکـــن تیم ذوب آهن درباره تســـاوی 
مقابـــل پرســـپولیس می گویـــد: »همیشـــه بازی های 
اول شـــرایط خاص خودش را دارد و تیم ها شـــناخت 
زیـــادی از یکدیگر ندارند و این کار را ســـخت می کند. 
در بـــازی اول برابر قهرمـــان فصل گذشـــته لیگ قرار 
می گرفتیـــم و این کار را ســـخت تر می کرد. با این حال 
معتقدم فوتبال خوبی به نمایش گذاشـــتیم و تساوی 
برابـــر قهرمان لیگ بـــرای ما بد نبود. اگـــر نیمه اول با 
برد بـــه رختکن می رفتیم شـــاید نتیجه فـــرق می کرد 

ولـــی در مجموع تســـاوی عادلانه بود.« 
او در خصـــوص گلـــی کـــه از پرســـپولیس دریافـــت 
کـــرده، می گویـــد: »در آن صحنـــه من آمـــاده واکنش 
نشـــان دادن بودم ولی تـــوپ به پای قریشـــی برخورد 
کـــرد و تغییر جهت داد؛ به این دلیل دیگر نتوانســـتم 

واکنش نشـــان دهم.«
او شـــرایط تیمـــش را خـــوب توصیف می کنـــد: »تیم 
خوبـــی داریم ولـــی می دانیم کارمان ســـخت اســـت 
چـــون رقابـــت بـــا تیم هایـــی که خیلـــی زیـــاد هزینه 
کرده اند ســـخت اســـت. با ایـــن حال انگیـــزه زیادی 
داریـــم تا خودمـــان را ثابت کنیم و حتـــی دنبال رتبه 

بهتری نســـبت به فصل گذشـــته هســـتیم.«
آنها برای بازی بـــا هوادار آماده می شـــوند: »این بازی 
قرار اســـت در مشهد برگزار شـــود و خوشحالم که به 
شـــهر خودم برمی گـــردم. هـــدف ما چیـــزی جز برد 

نیســـت و امیدوارم 3 امتیاز این بـــازی را بگیریم.«

اعرابی در آستانه پیوستن به فولاد
بازیکن فصل گذشـــته سپاهان در آســـتانه عقد قرارداد 
بـــا فـــولاد خوزســـتان قـــرار گرفته اســـت. علـــی اصغر 
اعرابی، بازیکن فصل گذشـــته ســـپاهان و شـــمس آذر 
مذاکرات جدی با فولادی ها داشـــته و اگر اتفاق خاصی 
رخ ندهـــد، ایـــن بازیکـــن بـــه جمـــع شـــاگردان یحیی 
گل محمدی اضافه خواهد شـــد. اعرابی 28 ســـاله بعد 
از جذب بازیکنان جدید ســـپاهان، در مســـیر خروج از 
جمع طلایی پوشـــان قرار گرفته اســـت. در حال حاضر 
تلاش  مدیران فولاد برای فســـخ قرارداد کریستوفر کنت 
و گادوین منشـــا ادامـــه دارد. بعد از شـــروع همکاری با 
یحیـــی گل محمدی، این باشـــگاه خوزســـتانی در فصل 
نقـــل و انتقـــالات، یوســـوپوف، محمدرضا ســـلیمانی، 
محمدجـــواد محمدی، امیرمســـعود ســـرآبادانی، علی 

نعمتـــی و امین قاســـمی نژاد را جـــذب کرد.

مهاجری مهاجم نوک می خواهد
خیبـــر خرم آبـــاد بعـــد از صعود بـــه لیگ برتـــر تغییرات 
گســـترده ای را در لیســـت بازیکنانـــش ایجاد کـــرد. در 
حالی کـــه لیگ برتر ایران در هفته گذشـــته آغاز شـــد، 
خیبـــر همچنـــان درصـــدد تقویـــت تیمـــش بـــوده و بر 
همین اســـاس رضـــا مهاجـــری خواهان اضافه شـــدن 
یک بازیکن دیگر به تیمش اســـت. او از مدیران باشگاه 
درخواســـت کرده که یک مهاجم نوک به لیســـت خیبر 
اضافه شـــود و قرار اســـت مدیران باشـــگاه برای این کار 

کنند. اقدام 
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 محکومیت میلیاردی 
آلومینیوم

ضعیـــت  و تعییـــن  کمیتـــه 
فدراســـیون فوتبال ســـه رأی 
جدیـــد صادر کـــرد کـــه قابل 
توجه تریـــن آن مربـــوط بـــه 
شـــکایت مدیرعامـــل ســـابق 
باشگاه آلومینیوم اراک از این 

است.  باشـــگاه 
حمیـــد  یت  شـــکا پـــی  ر  د
محرابی از باشـــگاه آلومینیوم 
اراک، این باشگاه به پرداخت 
مبلـــغ 10 میلیـــارد ریـــال بابت 
اصـــل خواســـته و مبلغ 385 
میلیـــون ریـــال بابـــت هزینه 
دادرســـی در حـــق خواهـــان 

محکوم شـــده اســـت.
یت  شـــکا ه  نـــد و پر ر  د
امیرحســـین کریمی از باشگاه 
نفت مســـجد ســـلیمان، این 
باشـــگاه به پرداخـــت مبلغ 4 
میلیـــارد و 500 میلیـــون ریال 
بابـــت اصل خواســـته و مبلغ 
هـــزار   675 و  میلیـــون   171
ریال بابت هزینه دادرســـی در 
حـــق خواهان محکوم شـــد. 
همچنیـــن کمیتـــه وضعیـــت 
نســـبت بـــه دعـــوی خواهان 
بـــه میـــزان 10 میلیـــارد و 500 
میلیـــون ریـــال قـــرار رد صادر 

. د کر
با توجه به شـــکایت داریوش 
و  پتـــر ه  شـــگا با ز  ا بـــی  یو ا
پالایش شـــازند، این باشـــگاه 
بـــه پرداخت مبلـــغ 3 میلیارد 
ریال بابـــت اصل خواســـته و 
مبلغ 114 میلیـــون و 450 هزار 
ریال بابت هزینه دادرســـی در 
حـــق خواهان محکوم شـــد.

 داور درباره انجام بازی تصمیم می گیرد

 گرمای خوزستان چالش بزرگ لیگ برتر
نسخه مدیران تیم تازه وارد  برای تماشاگران

خیبر به دنبال تاریخ سازی در لیگ

رئیس مرکز پزشـــکی ایفمـــارک درباره 
شـــرایط جوی برگـــزاری مســـابقات در 
لیگ برتـــر توضیحاتی ارائـــه داد. زهره 
هراتیـــان دربـــاره شـــرایط دمایی مجاز 
برگزاری مســـابقات و شـــرایط جسمی 
بازیکنان اســـتقلال خوزستان در هفته 
نخســـت لیگ برتـــر مقابـــل آلومینیوم 
اراک می گویـــد: »طبـــق قانـــون، فیفـــا 
دســـتگاهی را تعیین کرده تا بر اســـاس 
آن شـــرایط جـــوی برگـــزاری مســـابقه 
 ،WBGP ارزیابـــی شـــود. دســـتگاه 
چهار فاکتـــور رطوبت، دمـــا، وزش باد 
و اشعه خورشـــید را بررســـی می کند و 
یک عـــدد میکـــس شـــده در خروجی 
نشـــان می دهد. طبق قانـــون فیفا اگر 
عـــدد از 32 بـــه بالا باشـــد بـــازی باید 

کولینگ بریک داشـــته باشـــد. قیمت 
این دســـتگاه 300 تا 400 هزار دلار است 
امـــا در حال حاضـــر ما این دســـتگاه را 
در اختیـــار نداریـــم. در گذشـــته قصد 
داشـــتم این دســـتگاه را تهیه کنم و به 
ایـــران بیـــاورم اما بـــه دلیـــل تحریم ها 
نتوانســـتم آن را خریـــداری کنم. طبق 
قانـــون فیفا اگر اســـتانداری یـــا وزارت 
بهداشـــت، انجـــام فعالیـــت بدنـــی در 
شهری را به دلیل گرمای هوا خطرناک 
بداننـــد، اجـــازه برگـــزاری بـــازی نباید 

صادر شـــود.«
هراتیان در پاســـخ به این ســـؤال که آیا 
اعضای تیم های اســـتقلال خوزســـتان 
و آلومینیوم اراک پیگیر شـــرایط جوی 
ایـــن مســـابقه از وی شـــدند، این طور 
می گویـــد: »ایـــن موضوع را از پزشـــک 
اســـتقلال خوزســـتان پیگیـــری کردم 
امـــا چیزی بـــه من نگفت؛ بـــا توجه به 
اینکـــه بازی در روز 26 مرداد ماه ســـال 

 جـــاری برگزار شـــده اســـت. در فصل 
مهـــر و آبـــان هـــم قطعـــاً میـــزان گرما 
کاهـــش خواهـــد یافـــت. با توجـــه به 
 ،WBGP عدم دسترسی به دســـتگاه
طبـــق توافقی کـــه کردیم اگـــر رطوبت 
بـــالای 36 درجـــه باشـــد داور و ناظـــر 

پزشـــکی بایـــد تصمیم گیـــری کنند.«

مســـعود عبدی مالک باشـــگاه خیبر با 
اشـــاره به پیروزی تیمش در هفته اول 
لیـــگ می  گویـــد: »پیروزی ارزشـــمند و 
روحیه بخشـــی را مقابل هوادار کسب 
کردیم ولی این اول راه اســـت. با توجه 
بـــه ظرفیـــت بـــالای فوتبال لرســـتان 
امیدواریم تیم خیبر امســـال در اولین 
ســـال حضور خـــود در لیگ برتـــر برای 
قوم لـــر تاریخ ســـازی کنـــد.« او درباره 
هدفگـــذاری باشـــگاهش درلیـــگ برتر 
اینطـــور می گویـــد: »خوشـــبختانه بـــا 
تلاش های فـــراوان و همـــکاری تمامی 
ارکان باشـــگاه تیـــم خوبی بـــرای لیگ 
برتـــر امســـال بســـتیم و خیبر امســـال 
در جایگاه خوبی قـــرار خواهد گرفت. 
به عقیده  مـــن تیمی که هـــوادار ندارد 

نبایـــد فوتبـــال بـــازی کنـــد و فوتبال با 
هوادارانـــش معنـــی داشـــته و هـــوادار 
بـــه فوتبال معنـــی می دهد. هـــواداران 
خیبـــر امســـال پدیـــده جـــذاب لیگ 
برتـــر خواهنـــد بـــود، فصـــل گذشـــته 
کنار ما بودند و امســـال نیـــز اینچنین 
خواهـــد بـــود. هـــواداران مـــا فرهنگ 
غنی لرســـتان را در بازی هـــای خانگی 

بـــه رخ حریفـــان خواهند کشـــید چرا 
که میهمان ما میهمان اســـتان است، 
چـــه در خانه باشـــد چه در ورزشـــگاه و 
 میهمـــان نوازی ما زبانـــزد خاص و عام 
اســـت. انتظار داریم هـــواداران خیبر 
اصـــول حرفـــه ای فوتبـــال و اخـــلاق را 
رعایـــت کننـــد هرچنـــد ایـــن را بارها و 

بارهـــا ثابـــت کرده اند.«

حســین چرخابــی، کارشــناس فوتبــال دربــاره 
ــدا  ــد: »ابت ــر می گوی ــگ برت ــم در لی ــن تی ــرایط ای ش
بــه یــک جملــه معــروف در  می خواهــم نقــدی 
فوتبــال ایــران داشــته باشــم، معمــولاً می گوینــد در 
هفتــه اول تیم هــا هنــوز خــوب جــا نیفتاده انــد امــا 
ایــن جملــه بســیار غلــط اســت زیــرا اگــر براســاس 
علــم فوتبــال تیم هــا بــه موقــع تمرینــات خــود را 
آغــاز کننــد، در زمــان شــروع مســابقات بــه شــرایط 
مطلــوب می رســند و منحنی پیشــرفت تیم درســت 
و منطقــی رشــد می کنــد. در مــورد ســپاهان ایــن 

ــن  ــون ای ــت چ ــرق داش ــد ف ــل جدی ــأله در فص مس
ــد  ــی بودن ــن تیم های ــنجان آخری ــس رفس ــم و م تی
کــه مسابقات شــان بــه پایــان رســید و بعــد از فینــال 
جــام حذفــی، ســپاهان بــه دلیــل بــازی در پلــی آف 
لیــگ نخبــگان اولیــن تیمــی بــود کــه بازی هایــش 
آغــاز شــد. ســپاهان در چنیــن شــرایطی وارد لیــگ 
شــد و زمــان کمــی بــرای آماده ســازی داشــت ولــی 
در قرعه کشــی خــوش شــانس بــود. تنهــا جایی که 
مــن در فوتبــال به شــانس اعتقــاد دارم قرعه کشــی 
مســابقات اســت. اگرچــه همــه تیم هــا خــوب 
هســتند ولــی ســپاهان در شــروع لیــگ بــا تیم هــای 

ــازی دارد.  ــان تری ب ــبت آس ــه نس ب
هفتــه اول مقابــل چادرملــو تــازه لیــگ برتــری شــده 
بــازی کــرد و پیــروز شــد و هفتــه بعــد هــم بــا خیبــر 
ــی  ــت ول ــی اس ــم خوب ــه تی ــازی دارد، ک ــاد ب خرم آب
مثــلاً نســبت بــه تراکتــور تبریــز  تیــم آســان تری 
محســوب می شــود. ایــن بهتریــن شــانس ســپاهان 

در ایــن فصــل اســت.«
چرخابــی درمــورد جــذب انزونــزی هافبــک ســابق 
ــد: »ســپاهان  تیــم ملــی فرانســه ایــن طــور می گوی
فصــل گذشــته بــرای جــذب بازیکن خارجــی عجله 
کــرد و 8 بازیکــن خارجــی گرفــت کــه برخــی از آنهــا 
خیلــی زود از تیــم جــدا شــدند امــا ایــن مرتبــه 
ســپاهان عجلــه فصــل گذشــته را بــرای جــذب 
بازیکــن خارجــی بــه خــرج نــداد. اینکــه انزونــزی 5 
یــا 6 ســال قبــل در بالاتریــن ســطح فوتبــال جهــان 
بــازی می کــرده خــوب اســت امــا بــرای جــذب 
بازیکــن خارجــی بایــد دو فصــل اخیــرش مــورد 
ارزیابــی قــرار بگیــرد. ایــن بازیکــن در تیــم ترکیــه ای 
بــرای  افــرادی کــه  حضــور داشــته و امیــدوارم 
ســپاهان بازیکــن جــذب می کننــد، عملکــرد ایــن 
بازیکــن در دو فصــل اخیــرش را مــورد ارزیابــی قــرار 
ــه هــر حــال ایــن بازیکــن فرانســوی  داده باشــند؛ ب

35 ســال ســن دارد.«
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ستاره استقلال در انتظار پاسخ مثبت حسینی

 یامگا سومین خارجی تاریخ آلومینیوم

  
از مدت ها پیش زمزمه های بازگشت 
یامـــگا به مســـتطیل ســـبز بـــه گوش 
می رســـید امـــا ایـــن فصل اســـتقلال 
ترجیـــح داد روی کوین ریســـک نکند 
و نامـــش را از فهرســـت خارجی های 

ایـــن تیم خـــارج کند.
طبق قرارداد باشـــگاه اســـتقلال باید 
بـــه یامـــگا در حالی حقـــوق پرداخت 
می کـــرد کـــه او از لیســـت ایـــن تیـــم 
هـــم خارج اســـت. بـــه عـــلاوه اینکه 
یامگا خواســـتار بازی کردن اســـت و 
گفته می شـــود یکی، دو تیم خواهان 

جذب بازیکن اســـتقلال هســـتند.
باشـــگاه اســـتقلال بـــه یامـــگا اجازه 
مذاکـــره بـــا تیم هـــای خواهانـــش را 
داده و ایـــن مدافع فرانســـوی نیز روز 
گذشـــته در اراک حاضـــر شـــد تـــا در 
تمرینـــات آلومینیـــوم شـــرکت کند و 
در صـــورت تأییـــد کادر فنـــی این تیم 

بـــا او قـــرارداد امضا شـــود.
 

عقد قرارداد منوط به مجوز پزشکی
یکـــی از مدیـــران باشـــگاه آلومینیوم 
یامـــگا  حضـــور  خصـــوص  در  اراک 
توضیـــح داد: »یامـــگا از نظـــر فنـــی 
روز  و  اســـت  کیفیتـــی  بـــا  بازیکـــن 
گذشـــته در باشـــگاه ما حاضـــر بود، 
عقـــد قـــرارداد بـــا یامـــگا منـــوط بـــه 

مجوز های پزشـــکی لازم اســـت و بعد 
از دریافـــت ایـــن مجوز هـــا از ســـوی 
باشـــگاه اســـتقلال یامـــگا بـــه کمیته 
پزشـــکی ایفمارک برای تأییـــد نهایی 

معرفـــی خواهد شـــد.
 در این مدت یامگا به صورت تســـتی 
همراه تیم تمرین می کند تا شـــرایط 
آمادگی جســـمانی خـــودش را حفظ 

کند.«

 یامگا تنها خارجی ما نخواهد بود
 وی با اشـــاره بـــه اینکه یامـــگا احتمالاً 
تنها خارجی تیـــم اراکـــی نخواهد بود، 
می افزایـــد: »تیم ما در ایـــن پنجره نقل 
و انتقالاتـــی چنـــد بازیکـــن تأثیر گـــذار 
خـــود را از دســـت داد کـــه بـــا توجه به 
قیمت هـــای کنونـــی بـــازار بازیکنـــان 
ایرانـــی، خریـــد ســـتاره های در حد آنها 
بـــا قیمت هـــای بســـیار بالایـــی ممکن 

بود. به همین جهت باشـــگاه ما به جز 
یامگا در چند پســـت دیگر بـــا بازیکنان 
خارجی دیگر در حال مذاکره اســـت.«

 
جدایی یامگا از استقلال؛ معامله 

برد - برد
 این مســـئول در پایان یادآور شـــد: »با 
توجـــه به اینکـــه اســـتقلال باید حقوق 
یامـــگا را بـــه صـــورت کامـــل پرداخـــت 

کنـــد، مـــا می توانیم بخشـــی از حقوق 
او را بر عهـــده گرفتـــه و پرداخت کنیم 
و ایـــن بازیکن نیز در شـــرایط بازی قرار 
خواهد گرفت. با این تفاســـیر هم باری 
از دوش اســـتقلال برداشـــته خواهـــد 
شـــد و هـــم باشـــگاه مـــا بـــرای جذب 
یامگا هزینـــه زیادی نخواهـــد کرد. این 
یـــک معامله بـــرد - بـــرد بـــرای طرفین 

خواهـــد بود.«

 مشـــهد بوی لیگ برتر گرفته اســـت و این 
بار نه نماینده این شـــهر کـــه دو تیم هوادار 
و ذوب آهن قرار اســـت در اســـتادیوم امام 

رضا)ع( به میـــدان بروند.
ایـــن بـــازی از آن جهـــت در مشـــهد برگزار 
می شـــود کـــه تیـــم ملـــی قـــرار اســـت در 

اصفهـــان به میـــدان بـــرود و بـــرای حفظ 
چمن اســـتادیوم نصف جهان، مشـــهد را 

نامـــزد میزبانـــی ایـــن دیـــدار کرده اند.
پیش از ایـــن البتـــه زمزمه هایـــی مبنی بر 
انتقـــال دیدارهـــای تیم هوادار به مشـــهد 
هم شـــنیده می شـــد. در بازی اخیر اگرچه 
ذوب آهـــن روی کاغذ میزبان اســـت اما در 
واقع ایـــن تیم هوادار اســـت که بواســـطه 
ســـرمربیگری مهـــدی رحمتـــی احتمالاً 
از هـــواداران بیشـــتری در اســـتادیوم بهره 

خواهـــد برد.
مهدی رحمتـــی چندســـالی را بـــه عنوان 

بازیکـــن و البتـــه ســـرمربی شـــهرخودرو 
در مشـــهد زندگـــی کـــرده اســـت و اتفاقـــاً 
خاطرات خوبـــی هـــم در بین مـــردم این 
شـــهر از خـــود بـــه جای گذاشـــته اســـت. 
رحمتی ســـال ها خادم حرم امـــام رضا)ع( 
بوده و اساســـاً برای همین علاقه و عشـــق 
به امام هشـــتم بود که تصمیـــم گرفت در 
مشـــهد فوتبال خـــود را ادامه دهـــد و تمام 

. کند
او در میان مســـئولان مشهدی هم جایگاه 
ویـــژه ای دارد و ارتبـــاط خوبـــی بـــا مدیران 

ورزشی این شـــهر دارد.

پیش بینـــی می شـــود در بـــازی روز جمعه 
که قطعـــاً فوتبالدوســـتان مشـــهدی بعد 
می رونـــد،  اســـتادیوم  بـــه  مدت  هـــا  از 
حمایت ها از تیم رحمتی بیشـــتر باشد که 
ایـــن کار را برای ذوب آهن دشـــوار می کند. 
مهـــدی رحمتی در مـــورد بازی در مشـــهد 
می گویـــد: »قبل از هرچیز خوشـــحالم که 
بـــه همین بهانـــه به زیـــارت امـــام رضا)ع( 
می رویـــم و در اســـتادیومی کـــه خاطرات 
خوبـــی از آن دارم دوبـــاره حضـــور پیـــدا 
می کنـــم. واقعـــاً حیف اســـت که مشـــهد 
بـــا این همـــه علاقه منـــد و البتـــه امکانات 

و اســـتادیوم های کـــم نظیر در لیـــگ برتر 
نماینده نـــدارد. خیلی از تیم هـــا آرزو دارند 
با ایـــن امکانات و هـــواداران در مشـــهد به 
میـــدان برونـــد.« وی در خصوص حمایت 
احتمالـــی هـــواداران مشـــهدی از تیـــم او 
هم گفت: »همیشـــه بـــا هـــواداران رابطه 
خوبی داشـــته ام و آنها به من لطف دارند. 
امیـــدوارم از بـــازی روز جمعـــه هـــم لذت 
ببرند.« در همین رابطه شـــنیده می شـــود 
هـــواداران قدیمی پدیـــده و شـــهرخودرو 
در حال تـــدارک برنامه های ویـــژه ای برای 
حمایت از تیـــم مهدی رحمتی هســـتند.

بازگشت تب فوتبال به مشهد

هواداران پدیده به کمک رحمتی می آیند
سوژه روز

جواد رستم زاده
خبرنگار

گزارش

محمدرضا رحیم پور
خبر نگار
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چرخابی: عملکرد 2 فصل اخیر انزونزی مهم است


